
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 14. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 400
Vil ministeren kommentere artiklen ”Pengene er væk” bragt i B.T. den 14. september 
2022, herunder redegøre for, hvor meget de tre hovedstadskommuner og det statsejede 
DSB hver især årligt har indskudt i Bycykelfonden samt redegøre for, om Bycykelfonden 
stadig med rimelighed kan understøttes med offentlige midler, set i forhold til at der 
er kommet andre konkurrerende private virksomheder til som eksempelvis Donkey Repu
blic, der tilbyder stort set samme produkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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